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Vraag Antwoord

Wat zijn de praktische consequenties/voordelen voor aanvragers van 
omgevingsvergunningen? Blijft er wel of niet de plicht om een bodemonderzoek 
conform de NEN5740 uit te voeren, of kan, uitgezonderd de verontreinigde 
gebieden altijd aanspraak worden gemaakt op de bodemkwaliteitskaart waardoor 
de verplichting om bodemonderzoek te doen komt te vervallen?

Het BKK en de beleidsnota zijn niet opgesteld om als basis te dienen voor 
bouwvergunningen, maar primair voor grondverzet. Hiermee kan de verplichting dus 
niet vervallen.

Is de voorliggende bodemkwaliteitskaart tot stand gekomen door historisch 
onderzoek of door veldwerkzaamheden, of een combinatie van beide?

Het is een combinatie. Voor een representatief beeld waren aanvullende onderzoeken 
nodig van locaties waar geen recent onderzoek beschikbaar was. 

Wat is/blijft de waarde van de bodemkwaliteitskaart indien op 1-1-2022 de 
omgevingswet zijn intrede doet? De omgevingswet zal andere plichten gaan stellen 
aan het wel of niet uitvoeren van bodemonderzoek en meer de nadruk gaan leggen 
op historisch onderzoek. Zal de kaart na intrede van de omgevingswet aangepast 
gaan/moeten worden?

De kaart moet regelmatig geactualiseerd en bijgesteld worden, zie ook proces in het 
beleid en in het raadsvoorstel. De Omgevingswet is wel gebruikt als richting voor het 
beleid, maar op onderdelen zal bij de evaluatie na 2022 een bijstelling plaats 
(moeten) vinden om het juridisch kader aan te sluiten bij de dan geldende wettelijke 
uitgangspunten. 


